
  
   

 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 6/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 98/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος έκφρασης συμπαράστασης Δ.Σ. στα 
αιτήματα των αγροτών ροδακινοπαραγωγών του Δήμου Βέροιας. 

 
         Σήμερα 10 Μαρτίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 4-3-2011 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  37 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωάννου, 20)Κ. 
Συμεωνίδης, 21)Κ. Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. 
Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. 
Βεσυρόπουλος, 27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. 
Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 
33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 36)Γ. 
Ορφανίδης, 37)Χ. Σαββαϊδου. 

Χ. Κούτρας, Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης, 
21)Β. Παπαδόπουλος. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Η. Σοφιανίδης, Α. 
Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Γ. Οικονόμου, 
Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης. 
 

Κ. Καπανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Οι κ.κ. Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Α. Βεσυρόπουλος, Χ. Τσιούντας 
απουσίαζαν κατά τη συζήτηση των αριθ. 126-140/2011 αποφάσεων. 
2) Ο κ. Μ. Σουμελίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 123-140/2011 αποφάσεων. 
3) Ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 103-119/2011 & 133-136/2011 αποφάσεων. 
4) Ο κ. Κ. Βοργιαζίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση της αριθ. 105/2011 απόφασης. 
5) Ο κ. Α. Καγκελίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 122-140/2011 αποφάσεων. 
6) Ο κ. Α. Γκαμπέσης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 138-140/2011 αποφάσεων. 
7) Η κ.κ. Ε. Γουναράς, Μ. Παπαϊωάννου απουσίαζαν κατά τη συζήτηση των αριθ. 106-119/2011 & 133-136/2011 
αποφάσεων. 
8) Ο κ.  Β. Γιαννουλάκης απουσίαζε κατά τη συζήτηση της αριθ. 126/2011 απόφασης. 
9) Ο κ. Κ. Παναγιωτίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 96-104/2011 αποφάσεων & της αριθ. 120/2011 απόφασης. 
10) Η κα Ι. Σοφρόνωφ απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 98-101/2011 αποφάσεων. 
11) Ο κ. Γ. Ορφανίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 96-119/2011 αποφάσεων. 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 
σώμα τα εξής: 
 Από τους ροδακινοπαραγωγούς του Δήμου μας κατατέθηκε σήμερα ένα 
ψήφισμα το οποίο ζητούν να εγκρίνει το Δ.Σ. και να υποβληθεί στον υφυπουργό 
οικονομικών και να κοινοποιηθεί στους υπουργούς Οικονομικών &  
Αγροτικής Ανάπτυξης γιατί παραμένουν απλήρωτοι επτά μήνες μετά τη συγκομιδή 
των συμπύρηνων ροδάκινων γι’ αυτό ζητώ τη συζήτηση και λήψη απόφασης 
εκτάκτως επί του θέματος.         
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 

Στη συνέχεια αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και 
αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 10-3-2011 κατατεθέν, από τους αγρότες 
ροδακινοπαραγωγούς του Δήμου μας, ψήφισμα, που έχει ως εξής: 

«Επτά μήνες από τη συγκομιδή των συμπύρηνων ροδάκινων οι παραγωγοί του 
Δήμου μας και άλλων περιοχών της Κεντρικής Μακεδονίας παραμένουν απλήρωτοι.  

Είναι γνωστή σε εσάς η έλλειψη ρευστότητας που έχουν οι τράπεζες και 
ιδιαίτερα η Α.Τ.Ε. και συνακόλουθα η αδυναμία χρηματοδότησης σύμφωνα με τις 
ανάγκες των επιχειρήσεων. Όπως επίσης είναι γνωστό, η πολιτική ηγεσία 
γνωρίζοντας το παραπάνω πρόβλημα, αποφάσισε να παράσχει την εγγύηση του 
ελληνικού δημοσίου προς το τραπεζικό σύστημα, για να εξοφληθούν οι αγρότες 
ροδακινοπαραγωγοί. 

Και ενώ η υπόσχεση που δόθηκε, προσδιόριζε την παροχή της ανωτέρω 
εγγύησης πριν τις γιορτές των Χριστουγέννων με ευθύνη του Υπουργείου σας, 
φθάσαμε τον μήνα Μάρτιο και ακόμη δεν έχετε προχωρήσει τις διαδικασίες 
υλοποίησης της εγγυοδοσίας. 

Είναι γνωστό ότι το κόστος παραγωγής υπερβαίνει την τιμή που τελικά 
διασφάλισαν οι παραγωγοί και σε συνδυασμό με την υπερβολική καθυστέρηση της η 
αποπληρωμής της πρώτης ύλης οι αγρότες οδηγούνται σε απόγνωση. 

Θα πρέπει επίσης να γνωρίζετε ότι ξεκίνησαν ήδη από τον χειμώνα οι 
καλλιεργητικές φροντίδες για τη νέα χρονιά ενώ δεν έχουν πληρωθεί τα έξοδα της 
προηγούμενης χρονιάς, δημιουργώντας τεράστιο οικονομικό πρόβλημα και στην 
τοπική κοινωνία, επαγγελματίες, οι οποίοι στηρίζονται στο αγροτικό εισόδημα. 

Ζητούμε την άμεση ενεργοποίηση εντός των επόμενων ημερών της αρμόδιας 
επιτροπής αξιολόγηση και έγκρισης των αιτήσεων των βιομηχανιών έτσι ώστε να 
προχωρήσει η διαδικασία χρηματοδότησης από τις τράπεζες και να λυθεί έστω και 
καθυστερημένα το σοβαρό πρόβλημα επιβίωσης που αντιμετωπίζουν οι αγρότες και 
κατά συνέπεια ο εμπορικός κόσμος του Δήμου μας». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Το σχέδιο του ψηφίσματος.  
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Α) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας, λαμβάνοντας υπόψη ότι: 

 
 Επτά μήνες από τη συγκομιδή των συμπύρηνων ροδάκινων οι παραγωγοί του 

Δήμου μας και άλλων περιοχών της Κεντρικής Μακεδονίας παραμένουν 
απλήρωτοι.  

 Τη γνωστή έλλειψη ρευστότητας που έχουν οι τράπεζες και ιδιαίτερα η Α.Τ.Ε. 
και συνακόλουθα την αδυναμία χρηματοδότησης, σύμφωνα με τις ανάγκες 
των επιχειρήσεων.  

 Η πολιτική ηγεσία γνωρίζοντας το παραπάνω πρόβλημα, αποφάσισε να 
παράσχει την εγγύηση του ελληνικού δημοσίου προς το τραπεζικό σύστημα, 
για να εξοφληθούν οι αγρότες ροδακινοπαραγωγοί. 

 Ενώ η υπόσχεση που δόθηκε προσδιόριζε την παροχή της ανωτέρω εγγύησης 
πριν τις γιορτές των Χριστουγέννων με ευθύνη του Υπουργείου Οικονομικών, 
φθάσαμε στον μήνα Μάρτιο και ακόμη δεν έχουν προχωρήσει οι διαδικασίες 
υλοποίησης της εγγυοδοσίας. 

 Το κόστος παραγωγής υπερβαίνει την τιμή που τελικά διασφάλισαν οι 
παραγωγοί και σε συνδυασμό με την υπερβολική καθυστέρηση της 
αποπληρωμής της πρώτης ύλης, οι αγρότες οδηγούνται σε απόγνωση. 

 Ξεκίνησαν ήδη από τον χειμώνα οι καλλιεργητικές φροντίδες για τη νέα 
χρονιά ενώ δεν έχουν πληρωθεί τα έξοδα της προηγούμενης χρονιάς, 
δημιουργώντας τεράστιο οικονομικό πρόβλημα και στην τοπική κοινωνία, και 
ειδικότερα στους επαγγελματίες, οι οποίοι στηρίζονται στο αγροτικό 
εισόδημα. 

Ζητάει την άμεση ενεργοποίηση της αρμόδιας επιτροπής αξιολόγησης και 
έγκρισης των αιτήσεων των βιομηχανιών, έτσι ώστε να προχωρήσει η 
διαδικασία χρηματοδότησης από τις τράπεζες και να λυθεί, έστω και 
καθυστερημένα, το σοβαρό πρόβλημα επιβίωσης που αντιμετωπίζουν οι αγρότες 
και κατά συνέπεια ο εμπορικός κόσμος του Δήμου μας. 
 Β) Εγκρίνει την υποβολή του παραπάνω ψηφίσματος στον Υφυπουργό 
Οικονομικών κ. Φίλιππο Σαχινίδη και την κοινοποίησή του στον Υπουργό 
Οικονομικών, κ. Γεώργιο Παπακωνσταντίνου, και στους Υπουργό και Υφυπουργό 
Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων, κ.κ. Κων/νο Σκανδαλίδη και Ιωάννη Κουτσούκο, 
αντίστοιχα. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  98 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Η. Σοφιανίδης  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Α. Πέτρου  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ε. Κελεσίδης  
Θ. Αγγελίνας  Γ. Οικονόμου  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης  Ι. Καπετανίδης  
Ν. Μωυσιάδης  Κ. Τζήμας  
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Κ. Συμεωνίδης     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 28-3-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Ορφανίδης 
Χ. Σαββαϊδου 

 
  
 


